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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  29/2010 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  443/2010  

 
Στην Καλαµάτα σήµερα, την 30η Σεπτεµβρίου 2010, ηµέρα Πέµπτη  και ώρα 9:00 µ.µ., στην 
αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ηµαρχιακού Καταστήµατος της οδού Αριστοµένους 
αριθµός 28, συνέρχεται στην 29η/2010 συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου 
Καλαµάτας, µετά την από 24-09-2010 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε 
σύµφωνα µε το νόµο. 
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Καρατζέας Παναγιώτης,  
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος, 3) Γιαννακούλας Γρηγόριος, 4) Γουρδέας 
Ανδρέας, 5) Ηλιόπουλος Αθανάσιος (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 456 απόφαση), 6) 
Ηλιόπουλος Παναγιώτης, 7) Καµβυσίδης Ιωάννης, 8) Κλείδωνας Θεοφάνης, 9) Κοσµόπουλος 
Βασίλειος, 10) Κουδούνης Αργύριος, 11) Κουρκουτάς Γεώργιος, 12) Λαγανάκος Γεώργιος, 13)  
Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 14) Μπάκας Ιωάννης, 15) Μπασακίδης Νικόλαος, 16) Μπούχαλης 
∆ηµήτριος, 17) Νταγιόπουλος Γεώργιος (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 443 απόφαση), 18) 
Παπαµικρούλης Παναγιώτης, 19) Πολίτης ∆ηµήτριος, 20) Σπίνος Γεώργιος και  21) Τσακαλάκου 
Σταυρούλα (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 448 απόφαση).   
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.: 1) Αλευράς 
∆ιονύσιος, 2) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 3) Μπάκας ∆ηµήτριος, 4) Οικονοµάκου Μαρία, 5) Ράλλης 
Γεώργιος και 6) Τσερώνης Κων/νος.  
 
Στην συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης όλοι οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων επειδή το 
πρώτο θέµα της ηµερήσιας διάταξης αφορά και τα Τοπικά ∆ιαµερίσµατα. Από αυτούς 
παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων: 1) Πηγών κ. Αλάµαρας Πέτρος, 2) 
Αντικαλάµου κα Αργυροπούλου Βασιλική, 3) Αρτεµισίας κα Βασιλάκη Γεωργία, 4) Νέδουσας κ. 
Βεργινάδης Νικήτας, 5) Λαδά κ. Βουτσής Γεώργιος, 6) Λεϊκων κα Κάτσαρη – Τσαούση 
Παναγιώτα, 7) Ελαιοχωρίου κ. Κούτρος Χρήστος, 8)  Αλαγονίας κ. Μέλιος Ιωάννης, 9) 
Ασπροχώµατος κ. Νίκας Ιωάννης, 10) Βέργας κ. Χειλάς Ευάγγελος και 11) Καρβελίου κ. 
Χρυσοµάλης Ιωάννης, ενώ δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων 1) Μ. 
Μαντίνειας κ. Κουµουνδρούρος Νικόλαος και 2) Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης. 
 
Στη συνεδρίαση επίσης προσκλήθηκε, σύµφωνα µε την υπ’ αριθ. 39/2007 απόφαση του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου, και ο επικεφαλής του συνδυασµού «∆ηµοτική Αγωνιστική Κίνηση 
Καλαµάτας» κ. Νικόλαος ∆ιασάκος, ο οποίος δεν παραβρίσκεται.  
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης παρουσία του ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 2ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

Έγκριση τελικού τεχνικού δελτίου για τη µελέτη «Γ.Π.Σ. ∆ήµου Καλαµάτας». 
 
Η υπ΄ αριθµ. πρωτ. 21255/28-9-2010 σχετική εισήγηση του Τµήµατος Πολεοδοµικού 
Σχεδιασµού και Εφαρµογών της ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών του ∆ήµου, η οποία ήταν στο 
φάκελο του θέµατος προς ενηµέρωση) έχει αναλυτικά ως εξής:  
 

 
«ΕΙΣΗΓΗΤΙΚΟ ΣΗΜΕΙΩΜΑ 

 
ΘΕΜΑ:  ΕΓΚΡΙΣΗ ΤΕΛΙΚΟΥ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ∆ΕΛΤΙΟΥ  ΓΙΑ ΤΗ ΜΕΛΕΤΗ   

«Γ.Π.Σ. ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» 
 

  Σύµφωνα µε το υπ΄ αριθ. 181678/10-09-2010 έγγραφο της Ειδικής Υπηρεσίας 
∆ιαχείρισης ΕΠΠΕΡΑΑ (Επιχειρησιακό Πρόγραµµα Περιβάλλον & Αειφόρος Ανάπτυξη)  του 
Υ.ΠΕ.Κ.Α., όπου και έχει ενταχθεί η µελέτη Γ.Π.Σ. του ∆ήµου Καλαµάτας µας γνωρίζουν - 
ζητούν τα εξής: 

1. Μετά από οδηγίες του Υπουργείου Οικονοµίας και Οικονοµικών θα πρέπει σε πράξεις 
στις οποίες κατά την διαδικασία ανάθεσής τους δεν είχε εναρµονιστεί το εθνικό µε το κοινοτικό 
δίκαιο, να επιβληθούν καταλογισµοί ή οριζόντιες δηµοσιονοµικές διορθώσεις. Αυτού 
του είδους οι καταλογισµοί έχουν επιβληθεί και στην πράξη (µελέτη Γ.Π.Σ.) στην οποία η 
Υπηρεσία µας είναι Τελικός ∆ικαιούχος και το ύψος αυτών καθόλου δεν επιβαρύνει τον Τελικό 
∆ικαιούχο. 

2. Κατόπιν αυτού , και προκειµένου  να  προχωρήσουµε  στην διαδικασία ολοκλήρωσης 
της πράξης, θα πρέπει να  υποβάλλουµε  άµεσα τροποποιηµένο Τεχνικό ∆ελτίο Έργου/ 
υποέργων  µαζί µε απόφαση ∆ηµοτικού Συµβουλίου – όπου ο επιλέξιµος προϋπολογισµός θα 
είναι η συνολική απορρόφηση µείον τους προαναφερόµενους καταλογισµούς, όπως φαίνεται 
στην στήλη ¨Επιλέξιµος Προϋπολογισµός¨  του πίνακα που ακολουθεί. 

ΚΩ∆ΙΚΟΣ ΟΠΣ ΤΙΤΛΟΣ ΠΡΑΞΗΣ ΣΥΝΟΛΙΚΗ 

ΑΠΟΡΡΟΦΗΣΗ ΣΕ € 

ΚΑΤΑΛΟΓΙΣΜΟΙ ΣΕ 

€ 

ΕΠΙΛΕΞΙΜΟΣ 

ΠΡΟΫΠ/ΣΜΟΣ 

85757 Μελέτη Γενικού 

Πολεοδοµικού Σχεδίου 

∆ήµου Καλαµάτας  

500.361.43  50.036,14 450.325,29 

 

     Σύµφωνα µε τα παραπάνω εισηγούµεθα  την έγκριση του Τελικού Τεχνικού ∆ελτίου 
(λόγω της επιβολής καταλογισµού), της µελέτης του Γενικού Πολεοδοµικού Σχεδίου  ∆ήµου 
Καλαµάτας. 
 
Συνηµµένα : Τ.∆.Ε 

 

 Ο ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ                    Ο ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ                           Ο ∆/ΝΤΗΣ  Τ.Υ. 

                                  ΤΜΗΜ. ΠΟΛΕ∆Ο∆. ΕΦΑΡΜΟΓΩΝ 

ΠΑΤΣΑΡΙΝΟΣ Ν.                       ΝΤΟΓΚΑΣ ∆.                                 ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ Β.» 
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Επί του θέµατος εξελίσσεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
Ζητήθηκε να γίνει µια τροποποίηση στο τεχνικό δελτίο πριν εγκριθεί το Γενικό 
Πολεοδοµικό από το φορέα.  

 
Να ρωτήσω εγώ κάποιες πληροφορίες γιατί ... 
Στάλθηκε ένα Γενικό Πολεοδοµικό στην Περιφέρεια, διαβάσαµε στις 

εφηµερίδες, ακούσαµε αλλά δεν ενηµερωθήκαµε, τουλάχιστον στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο, ποιες 
αλλαγές έχουν γίνει, ποιες είναι οι παρατηρήσεις της Περιφέρειας πάνω σε αυτό. Θα ήθελα 
κάποια στιγµή, αν θέλετε τώρα ή εγγράφως, να µας ενηµερώσετε  ποιο είναι το πρόβληµα. 
Ένα. 
∆εύτερον. Στο Γενικό Πολεοδοµικό το οποίο ψηφίσαµε δεν περιλαµβανότανε η πιθανή 
µετατροπή της θέσης της Αριστοµένους σε χώρο στάθµευσης, δεν περιλαµβανότανε … Όχι, το 
παλιό νοσοκοµείο νοµίζω περιλαµβάνεται, δεν είµαι σίγουρος αν περιλαµβάνεται, δεν 
περιλαµβάνονται οι πεζοδροµήσεις, που έχουµε κάνει. Είναι υποχρεωτικό  να περιληφθούν στο 
Γενικό Πολεοδοµικό. Είναι παράνοµη η πεζοδρόµηση χωρίς να προβλέπεται από το Γενικό 
Πολεοδοµικό. Παρακαλώ πολύ µε την ευκαιρία οι πεζοδροµήσεις που έχουµε κάνει µέχρι 
σήµερα να συµπεριληφθούν στο Γενικό Πολεοδοµικό.     
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: … (δεν ακούγεται) 

 
Στο 6; ∆εν ήταν πεζοδρόµηση ήταν …. Τέλος πάντων, κρατώ µία επιφύλαξη 
γιατί είχε άλλο χαρακτήρα.  

Παράκληση να το δούµε αυτό, να συµπεριληφθούν και αυτά τα πράγµατα µέσα για να έχουµε 
µια ολοκληρωµένη πια, τουλάχιστον στο κεντρικό κοµµάτι…. Υπάρχει πρόβληµα.   

 
Να απαντήσω και είναι καλό να ενηµερώσουµε και το Σώµα.  
Όσον αφορά για την πρώτη ερώτηση του Βασίλη του Κοσµόπουλου για το Γενικό 

Πολεοδοµικό σε ποιο στάδιο βρισκόµαστε, θα θυµίσω ότι πριν από περίπου ένα µήνα είχε πει ο 
∆ήµαρχος, είχε γίνει µια συνάντηση παρουσία του ∆ηµάρχου, εµού και του Βασίλη του 
Τζαµουράνη και του ∆ηµήτρη του Ντόγκα  µε τον κ. Χατζηµηχάλη και τον κ. Σπανό που είναι ο 
υπηρεσιακός παράγοντας που διαχειρίζεται το Γενικό Πολεοδοµικό, όπου εκεί …, ήτανε η 
συνάντηση που έγινε µε τη ∆ηµοτική Αρχή, την Τεχνική Υπηρεσία πριν περάσει το ΣΧΟΠ της 
Περιφέρειας. Εκεί, και το δήλωσε και δηµόσια ο ∆ήµαρχος,  η ∆ηµοτική Αρχή εµµένει στην 
απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Ο κ. Σπανός, υπάρχουνε κάποιες αντιρρήσεις, νοµίζω το 
΄χαµε ξαναπεί εδώ, όσον αφορά κάποιες επεκτάσεις ή σε κάποιες άλλες περιοχές όσον αφορά 
την απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, εµµένουµε εµείς στην απόφαση του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου και τώρα εκκρεµεί, µάλιστα η πληροφορία είναι ότι είναι στο επόµενο 10ηµερο 
15νθήµερο, η εισήγηση του κ. Σπανού στο ΣΧΟΠ της Περιφέρειας και για µετά να έχουµε την 
έγκριση µε την υπογραφή του Περιφερειάρχη. Είµαστε σ΄ αυτό στάδιο.  
Τώρα στο δεύτερο όσον αφορά το πάρκινγκ σωστά λέει ο Βασίλης ο Κοσµόπουλος αλλά, να 
θυµίσω το ΄χαµε πει και σε επιτροπές ότι αν τελικά λειτουργήσει όλο αυτό, η σύµβαση, θα 
πρέπει να γίνει και η τροποποίηση έτσι και αλλιώς. Έτσι και αλλιώς θα πρέπει να γίνει αυτό. 
∆εν είναι µέσα στο Γενικό Πολεοδοµικό αλλά πρέπει να γίνει τροποποίηση. Και όσον αφορά τις 
πεζοδροµήσεις, σωστή παρατήρηση, θα το δούµε αν και σαν πρώτη εντύπωση ξέρω ότι η 
Αριστοµένους, αυτό που είπε ο ∆ήµαρχος, είναι σαν πεζόδροµος. Τώρα κάποια άλλα, η 
Κροντήρη και αυτά ή µπροστά από τον ΟΤΕ, να το δούµε, το σηµειώνω, σωστή παρατήρηση, 
για να …. 
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: ∆οθείσης της ευκαιρίας ας τακτοποιήσουµε …. (δεν ακούγεται)  

ΣΠΙΝΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΣΠΙΝΟΣ:  



Συνεδρίαση :29/2010                                Πέµπτη 30/09/2010 ΑΠΟΦΑΣΗ  443/2010 

Πρακτικά ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  4 

 
ΣΠΙΝΟΣ: Έτσι, έτσι, σωστό.      

 
Συµφωνούµε µε τις παρατηρήσεις του κ. Κοσµόπουλου, να διορθωθεί και να 
προχωρήσετε;  

 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: ∆εν θα ενηµερωθούµε; 
 
ΣΠΙΝΟΣ: Για ποιο θέµα;  
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: Γι΄ αυτά που είπες.  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Τις δύο παρατηρήσεις που είπε εντάξει.  
 
ΣΠΙΝΟΣ: Να ενηµερωθείτε πάνω σε τι;  

 
Καταρχάς κάπου έχει η Περιφέρεια µερικές αντιρρήσεις απ΄ ότι 
κατάλαβα. 

 
ΣΠΙΝΟΣ: Ναι.  
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: Ποιες είναι αυτές;  

 
Όχι η Περιφέρεια, ο υπηρεσιακός παράγοντας ο κ. Σπανός. Όσον αφορά τις 
επεκτάσεις, όσον αφορά στην ….,  

 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: Και για να µην κουράζεσαι …  
 
ΣΠΙΝΟΣ: Βασικά οι επεκτάσεις ήτανε. 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: Έχει στείλει χαρτί;  

 
 Όχι, όχι, δεν στέλνει χαρτί. ∆εν ενηµερώνει, δεν ξανάρχεται το θέµα εδώ στο 
∆ηµοτικό Συµβούλιο. Παίρνει την απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και κάνει τη 

δική του εισήγηση και ανάλογα το ΣΧΟΠ και ο Περιφερειάρχης αποφασίζει. Ούτε και η τελική 
απόφαση είναι του κ. Σπανού του υπηρεσιακού παράγοντα.   

 
Με τις παρατηρήσεις αυτές που έγιναν.  Έτσι κ. Σπίνο;  
Με την παρατήρηση αυτή που έκανε ο κ. Κοσµόπουλος. 

Οµόφωνα.  
 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη 
του τα προαναφερόµενα,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

Ι.  Εγκρίνει το Τελικό Τεχνικό ∆ελτίο (λόγω της επιβολής καταλογισµού) της 
µελέτης του Γενικού Πολεοδοµικού Σχεδίου ∆ήµου Καλαµάτας, το οποίο 
αποτελεί αναπόσπαστο µέρος της απόφασης αυτής,  σύµφωνα µε όσα 
αναφέρονται στην υπ΄ αριθµ. πρωτ.  21255/28-9-2010 εισήγηση του Τµήµατος 
Πολεοδοµικού Σχεδιασµού και Εφαρµογών της ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.:  

ΣΠΙΝΟΣ:  

ΣΠΙΝΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  
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του ∆ήµου Καλαµάτας που καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης 
αυτής. 

 
ΙΙ. Αποδέχεται τις παρατηρήσεις επί των πεζοδροµήσεων, των χώρων στάθµευσης 

κ.λ.π. που τέθηκαν από τον δηµοτικό σύµβουλο κ. Κοσµόπουλο, όπως αυτές 
καταχωρούνται στο ιστορικό της απόφασης αυτής.  

 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

Καρατζέας Ν. Παναγιώτης 1. Αθανασόπουλος Κων/νος 

 2. Γιαννακούλας Γρηγόριος 

 3. Γουρδέας Ανδρέας  

 4. Ηλιόπουλος Παναγιώτης 

 5. Καµβυσίδης Ιωάννης 

 6. Κλείδωνας Θεοφάνης  

 7. Κοσµόπουλος Βασίλειος  

 8. Κουδούνης Αργύριος 

 9. Κουρκουτάς Γεώργιος 

 10. Λαγανάκος Γεώργιος 

 11. Μιχαλόπουλος Σωτήριος   

 12. Μπάκας Ιωάννης  

 13. Μπασακίδης Νικόλαος  

 14. Μπούχαλης ∆ηµήτριος  

 15. Νταγιόπουλος Γεώργιος   

 16. Παπαµικρούλης Παναγιώτης  
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 17. Πολίτης ∆ηµήτριος 

 18. Σπίνος Γεώργιος  
 

Ακριβές Απόσπασµα 
Καλαµάτα, 6 Οκτωβρίου 2010 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  
ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ν. ΚΑΡΑΤΖΕΑΣ 

 


